
Protokoll til årsmøte 2021 for Vortunglia Hytteforening
Organisasjonsnummer: 922296006
Møtet er blitt gjennomført heldigitalt fra 22. oktober kl. 09:00 til 30. oktober kl. 09:00.

Antall deltagere: 32.

Følgende saker ble behandlet på årsmøtet:

1. Godkjenning av møteinnkallelse.
Møteinnkallelse skal normalt skje 3 uker før selve møtet, ref. paragraf 5 i vedtektene.

Pga. av omstendighetene så er det umulig per dato, men vi opprettholder muligheten 
til å sende inn saker inntil 2 uker. Møtet vil også vare i 8 dager, styret anser derfor at det 
vil være god nok mulighet til å delta på møtet. 

Styrets innstilling
Styret sendte møteinnkallelsen 2 uker før møtet med mulighet til å sende inn saker 2 
uker i forveien. Møtet vil også vare i 8 dager, styret anser derfor at det vil være god nok 
mulighet til å delta på møtet.

Vedtak
Møteinnkallelse godkjennes

Antall stemmer for: 30
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 1
Flertallskrav: Normalt (50%)

2. Godkjenning av Årsmelding for 2020
Styrets oppgaver i 2020 var i stor grad preget av Covid - 19 situasjonen, årsmøtet ble 
utsatt til siste frist som var at det måtte på startes innen utgangen av oktober 2020 
(særregel for 2020). Styret hadde 2 møter og har svart på innkommende spørsmål samt 
å få arrangert å få brygge uti vannet og opp av vannet ved hjelp av medlemmene. En 
forenklet dugnad ble utført med fokus på Covid-19 reglene på det tidspunktet.

Styrets innstilling
Styret mener at Årsmeldingen bør godkjennes.

Vedtak
Årsmelding godkjennes.

Antall stemmer for: 29
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 1
Flertallskrav: Normalt (50%)

3. Godkjenning av Årsregnskap for 2020

 



Her kan medlemmene se foreningens årsregnskap for 2020. (Vedlegg)

Inntekter i forbindelse med økt kontingent i 2020 var totalt 41720,-

Ingen større utgifter ble ført i 2020.

Styrets innstilling
Styret mener årsregnskapet er korrekt og derfor skal godkjennes.

Vedtak
Årsregnskap for 2020 godkjennes

Antall stemmer for: 30
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 0
Flertallskrav: Normalt (50%)

4. Godkjenning av økt årskontingent også for 2021
Styret foreslo på årsmøtet i 2020 å øke kontingenten for samme år, da med bakgrunn 
i oppgradering av badebrygge og benker på strandområdet. For året 2021 så mener 
styret at det kan være på sin plass å også øke kontingenten i år for å rett å slett være 
bedre rustet for uforutsette hendelser. Dette med bakgrunn i info sak om V/A anlegg 
som er vedlagt som info-sak, dog er det ingen ting som er avgjort her per i dag. Feltet er 
også snart ferdig utbygget og sett dette i ett så kan dette også komme til å endre hele 
kontingent strukturen for hytteforeningen. 

Styrets innstilling
Styret foreslår å doble kontingenten for 2021 fra 500,- til 1000,- for å være bedre 
økonomisk rustet som forening.

Vedtak
Øke kontingent for 2021 fra 500,- til 1000,-

Antall stemmer for: 30
Antall stemmer mot: 2
Antall blanke stemmer: 0
Flertallskrav: To tredjedeler (67%)

5. Valg av styreverv
Vi har en ubesatt styreplass som sekretær i og med at Heidi Granerud solgte hytta. 
Øvrige styremedlemmer som er på valg er åpne for å fortsette dersom ikke andre ønsker 
å stille til valg. Perioden er 2 år for hver plass. Dvs. for årene 2021 og 2022.

Kandidater

Styremedlem (3 stk.)

• Thorbjørn Carlsen

 



• Ubesatt Styreplass Sekretær

• Eirin Berg

Varamedlem (1 stk.)

• Hanne Sand

Styrets innstilling
Morten Kraft har meldt seg til ubesatt styreplass, styret er dermed fulltallig.

Vedtak
Valgresultatet godkjennes

Antall stemmer for: 31
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 0
Flertallskrav: Normalt (50%)

6. Mulighet for medlemmer å søke kompensasjon for tapt arbeidstids fortjeneste i 
forbindelse med utstrakt styrearbeid
Feltet er snart ferdig utbygget, det kan derfor bli vanskeligere å innhente ønsket 
informasjon rundt saker som medlemmene ønsker svar på. Noe av denne tiden vil være 
å anta at må skje innenfor normal arbeidstid. Det har også vist seg at styremedlemmer 
kan måtte foreta/delta i møter innenfor egen arbeidstid. Styrearbeidet vil fortsatt være 
frivillig og styret ser derfor at det vil være rimelig å kunne søke styret om å få dekket slike 
utgifter dersom de ikke er å unngå.

Styrets innstilling
Styret anser saken som å være ett rimelig krav.

Vedtak
Forslag om kompensasjon for tapt arbeidstids fortjeneste i forbindelse med utstrakt 
styrearbeid etter oppsatte regler godkjennes.  

Antall stemmer for: 25
Antall stemmer mot: 3
Antall blanke stemmer: 2
Flertallskrav: To tredjedeler (67%)

7. Plikt for hytteeiere å melde inn navn og kontakt info til styret ved overtagelse eller 
salg av egen hytte/tomt.
Det har i løpet av året blitt solgt og overdratt noen hytter på feltet. Styret bruker i dag 
unødvendig tid på å @nne info på nye eiere ved overtagelse/salg av hyttene. Styret 
ønsker derfor at det vedtektsfestes at den som selger eller overdrar hytte til annen 
part plikter å informere styret om ny(e) eiers navn, mailadresse samt telefonnummer. 
Hytteeiere er som kjent pliktig til å være medlem av foreningen. 

 



Styrets innstilling
Styret anser saken som rimelig og bør godkjennes.

Vedtak
Vedtektsendring om overdragelsesplikt godkjennes.

Antall stemmer for: 30
Antall stemmer mot: 1
Antall blanke stemmer: 0
Flertallskrav: To tredjedeler (67%)

 


